#### مقدمة موضوع انجليزي سهل وقصير عن الكويت

In this article, we discuss an easy and short English topic about Kuwait pdf, as the State of Kuwait has risen civilized since its separation from Iraq, because all its imports were allocated for its modern renaissance by its people and leadership, and those oil imports made the services wonderful in it and the people's livelihood high in luxury, and it was built on Its land has three unique landmarks, which are the huge Kuwait Towers.

#### ترجمة مقدمة موضوع انجليزى سهل وقصير عن الكويت

نتناول في هذا المقال موضوع انجليزي سهل وقصير عن الكويتpdf ، حيث أن دولة الكويت نهضت حضارياً منذ انفصالها عن العراق، وذلك لأن كل وارداتها خصصت لأجل نهضتها الحديثة على يد شعبها وقيادتها، وتلك الواردات النفطية جعلت الخدمات رائعة فيها ومعيشة الشعب عالية الرفاهية، وأقيمت على أرضها ثلاثة معالم فريدة وهي أبراج الكويت الضخمة.

### موضوع انجليزى سهل وقصير عن الكويت

The State of Kuwait is one of the Arab countries, and it is a member of the Arab League. It is located in the Mediterranean basin to the southwest of the Asian continent, and northwest of the Arabian Gulf. Its capital is Kuwait, with a population of 4.67 million people, and an area of 6,880 square miles, and one of its most important features after independence The huge Kuwait Towers.

## ترجمة موضوع انجليزي سهل وقصير عن الكويت

دولة الكويت من الدول العربية، وهي عضو في الجامعة العربية، تقع في حوض المتوسط إلى جنوب غرب القارة الأسيوية، وشمال غرب الخليج العربي، عاصمتها الكويت، ويبلغ عدد سكانها 6. 64 مليون نسمة، ومساحتها تبلغ 6,880 ميلاً مربعاً، ومن أهم معالمها بعد الاستقلال أبراج الكويت الضخمة.

## معلومات عن الكويت بالإنجليزى

In this paragraph, we present a set of important information about the State of Kuwait as follows:

- Part of the most prolific oil fields in the world are located in Kuwait, such as the Burgan field.
  - The Kuwaiti dinar is one of the most expensive currencies in the world.
- Kuwait has the largest economic power in the region and competes with the largest economies according to its size.
- The average per capita income in Kuwait is 1,000 Kuwaiti dinars, which is equivalent to 3,650 US dollars.

#### ترجمة معلومات عن الكويت

نقدم في هذه الفقرة مجموعة من المعلومات المهمة عن دولة الكويت كما يلي:

- إن جزءاً من أغزر حقول النفط في العالم يتواجد في الكويت مثل حقل البرقان.
  - إن الدينار الكويتي من أغلى العملات في العالم.
- تمتلك الكويت أكبر قوة اقتصادية في الإقليم ومنافسة لأكبر الاقتصادات بحسب حجمها.
- متوسط دخل الفرد في الكويت هو 1000 دينار كويتي، أي ما يعادل 3650 دو لار أمريكي.

## خاتمة موضوع انجليزي سهل وقصير عن الكويت

At the end of an easy and short English topic about Kuwait, we will have talked about the State of Kuwait in terms of location, origin, and the name of its repentant population, and information about it in multiple sentences in English and for children. We also mentioned the name of its currency, its economic strength, its area, its population, and the number of its towers.

# ترجمة خاتمة موضوع انجليزي سهل وقصير عن الكويت

وفي نهاية موضوع إنجليزي سهل وقصير عن الكويت نكون قد تحدثنا فيه عن دولة الكويت من حيث الموقع والأصل واسم سكانها العتوبون، و معلومات عنها ضمن جمل متعددة بالإنجليزي وللأطفال، كما ذكرنا اسم عملتها وقوتها الاقتصادية، ومساحتها وعدد سكانها، وعدد أبراجها.